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Notulen van de vergadering van de Adviesraad Sociaal Domein d.d. 4 oktober 2024 
Aanwezig: Narda Vermeulen (voorzitter), Frits Louwersheimer, Asha Braaksma, Michel Klooster, Roy 

Roffelsen, Hedwig de Groot, Sandra Bom, Silke Riensema (gemeente), Elles van Kampen 
(gemeente)  

Afwezig: Anne van Assema, Hennie Velzel.  
 
1. Welkom en mededelingen 

• Narda heet iedereen van harte welkom.  
• Hennie is niet aanwezig.  
• Nieuwe contactambtenaar van gemeente van start gegaan, Silke Riensema. 
• Nieuwe teamleider van gemeente zal starten op 1 november 2024.  Elles van Kampen is 

werkzaam tot 1 december 2024.  
 
2. Vaststellen agenda 
Geen opmerkingen.  
 
3. Notulen vergadering d.d. 12 juli 2024 
Naar aanleiding van de notulen worden de volgende opmerkingen gemaakt. De signalen en actielijst 
wordt doorgenomen en geactualiseerd.  

• Met betrekking tot het onderwerp ‘meldingen van huiselijk geweld en follow-up’ vraagt ASD 
voor alsnog om actuele cijfers Elles gaat dit na.  

• Het onderwerp ‘leefklimaat’ blijft een aandachtspunt. Meerdere beleidsmedewerkers 
gesproken over dit onderwerp. Blijft als actiepunt staan.  

• ASD wil graag in gesprek met beleidsadviseurs zorg en onderwijs over integrale aanpak 
(scholen. Blijft staan.  

• Hulp aan kinderen van vluchtelingen/ nieuwkomers. Blijft staan. Narda mailt de concretere 
vraagstelling die naar Anouk is verstuurd. Gaat om de kinderen die op de Eendracht zitten. 
Beeld is nu dat de school er alleen voor staat.  

 
4. Postlijst 
Bij afwezigheid van de secretaris, wordt de mailbox gecheckt en de postlijst gemaakt door Michel.  
 
5. Berichten en signalen uit het veld 
In de vergadering werden verschillende signalen uit het veld besproken die mogelijk meer aandacht 
verdienen: 
 

• Aanvraag voor WMO: Het blijkt dat de wachtlijst voor de WMO te lang is en dat er geen 
onderscheid wordt gemaakt tussen urgente gevallen. Een ouder in een kwetsbare situatie 
wacht op ondersteuning. De normale wachttijd voor een eerste gesprek is acht weken, maar 
deze is inmiddels met drie weken verlengd, terwijl het om een dringende situatie gaat. De 
ASD vraagt naar de mogelijkheid van een 'spoedstapel'. Of er wordt gekeken naar een andere 
mogelijkheid dat er wel eerst actie plaats vindt en daarna een gesprek. Bij crisissituaties. 
Bovendien staat er niets op de website hoe het mogelijk is om met urgentie in te dienen of 
wat je moet doen als de wettelijke termijn is overschreden. Dit punt wordt nagevraagd bij 
Annamaria van Teeseling (teamleider consulenten Wmo). 
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• Leefklimaat: Met betrekking tot het grootschalige onderhoud van de Koningsvarenflat, 

verwarde personen en de zachte landing van statushouders, geeft de ASD aan deze 
onderwerpen interessant te vinden voor bespreking. Er wordt echter benadrukt dat dit grote 
en complexe vraagstukken zijn, waarvoor goed samengewerkt moet worden met diverse 
partners, zoals de gemeente en wijkagenten. De ASD vraagt zich af of er een specifiek team 
voor deze zaken is, is er een overleg Zorg en veiligheid bijvoorbeeld. Elles zal dit verder 
onderzoeken en hierop terugkomen. Wel is er een overleg voor jeugd en overlast. Er is door 
de ASD recent een gesprek geweest over sociaal beheer van woningen, en binnenkort zal er 
een vergadering plaatsvinden met WormerWonen, op 1 november om onderwerpen te 
bespreken zoals: wat kom je tegen bij verwarde personen, problemen bij de plaatsing van 
statushouders (en de reacties van de buurt) en ervaringen met complexe casussen zoals 
psychoses. ASD wil graag eerst door WormerWonen geïnformeerd worden. Daarna 
eventueel in gesprek met de beleidsadviseurs.  

 
• Geen berichten vanuit SCWO: De ASD wijst erop dat Wormer goed voor haar bewoners zorgt 

en positieve feedback heeft ontvangen. Er staat bovendien op de planning om gadgets te 
faciliteren voor ouderen, zoals oudervriendelijke tablets en Ring-deurbellen (slimme 
deurbellen met camera).  

 
• Ouderenhulp: De ASD vraagt om meer zicht op ouderen. Het is Narda opgevallen dat veel 

ouderen gebruik maken van prepaid-nummers, omdat dit goedkoper is dan een 
abonnement. Het nadeel hiervan is echter dat deze nummers vervallen als ze langere tijd 
niet worden gebruikt. Dit zorgt ervoor dat ouderen naar de telefoonwinkel moeten, waar ze 
vaak te horen krijgen dat ze een nieuw nummer krijgen. Dit veroorzaakt veel stress bij 
ouderen, die liever hun oude nummer behouden, zodat ze hun omgeving niet hoeven te 
informeren over een nieuw nummer. Elles verwacht dat hier ook aandacht voor komt in het 
kader van inclusieve samenleving. Gaat vooral ook over dementie. Ondernemers worden ook 
uitgenodigd voor de (tweede) bijeenkomst die gaat plaats vinden.  

 
6. Planning raadsstukken 2024 – inhoud vergaderingen ASD 
De gemeente ligt op dit moment op schema. Op de agenda voor de ASD-vergadering van 1 november 
staan (onder voorbehoud) de volgende onderwerpen: 

1. Re-integratie: Murat is hiervoor al geweest. De verwachting is dat dit eind november zal 
worden afgerond. 

2. Verordening VVE: situatie is dat er te weinig kinderen zijn die gebruik maken van de VVE. De 
kosten zijn dan relatief hoog, omdat er toch een begeleider moet zijn op de groep, plus er 
trainingen gevolgd moeten worden, wat ook kosten met zich meebrengt. Samen met de 
partners zijn we bezig met een voorstel.  

3. Woonzorgvisie 
4. Integraal huisvestingsplan onderwijs 
5. Aanbesteding WMO-arrangementen 2026: Er is nog geen recente informatie beschikbaar. 

Hier wordt momenteel aan gewerkt. 
6. Vitaliteit en gezondheid: Kinderen met overgewicht. Wordt er optimaal gebruik gemaakt van 

de preventiesubsidies? Indruk is van wel.  
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7. Inclusie en diversiteit. Elles zal startnotitie naar de ASD versturen. Interessant boek dat naar 
voren wordt gebracht: Munir Samuel, je kan ook niks meer zeggen.  

8. Integraal beleidskader. ASD is nog niet geïnformeerd. Aan Josje de Bruijn wordt gevraagd om 
29 november aan te sluiten bij het overleg.  

 
7. Lopende zaken in aanwezigheid contactambtenaar Anouk Markus (10.00 uur) 
Alle lopende zaken zijn besproken in de voorgaande agendapunten.  
 
8. Vacature secretaris 
De vacature voor secretaris is nog steeds open. Er zal besproken worden wie van de huidige leden 
deze taak op zich gaat nemen. Hiervoor wacht de ASD op de aanwezigheid van Hennie.  
 
9. Rondvraag en wvttk 

• De vraag of iemand binnen de ASD wil helpen met het onderhouden van de sociale media?  
• Heeft iemand contact met Liesbeth, vanwege wachtwoorden van het systeem? 
• Is Hennie op tijd terug om te schakelen voor de agenda voor de bijeenkomst van 1 

november? Er is een concept agenda voor 1 november en vanaf dan gaat Hennie ook 
notuleren.  

• Het lidmaatschap van Roy Roffelsen loopt binnenkort af. Deze gaat verlengd worden.  
 


